



香港人力資源管理學會

Hong Kong Institute of Human Resource Management

Operated by Hong Kong Institute of Human Resource Management Limited

Units 1810-15, 18/F, Millennium City 2, 378 Kwun Tong Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong

T: (852) 2881 5113 F: (852) 2881 6062 E: info@hkihrm.org W: www.hkihrm.org

戲曲中心 新

戲曲中心以保存、推廣及發展戲曲藝術為目標，邀請香港、內地及其他地方的頂級劇團蒞臨，由大師級藝術家以至潛質新秀，上演大型經典戲碼、罕見地方劇種及當代嶄新創作。你亦可在戲曲中心參與各種與文化有關的教育活動，或隨時前來欣賞免費音樂會和展覽，與親友品嚐美食茶飲，渡過悠閒時光。

茶館劇場「粵·樂·茶韻」：

戲曲中心經典節目「粵·樂·茶韻」今季有粵劇紅伶羅家英的首本戲，分別是《南宋鴛鴦鏡》之〈焙衣情〉，以及《鐵馬銀婚》之〈家國情仇〉。兩齣名劇均圍繞愛情，但題材不同，各有深刻之處。此外亦會加入古腔演唱環節，讓觀眾感受戲曲傳統風格的特色。觀眾欣賞精彩節目之餘，可同時品嚐香茶和精緻點心，體驗傳統茶館風味。

「粵·樂·茶韻」由羅家英擔任藝術策劃及導演，自 2019 年起親自帶領茶館新星劇團的年輕團員，為觀眾呈獻精選牌子曲、粵樂、粵曲及折子戲，引領觀眾細味戲曲獨特的美學。

日期: 逢星期五至日

場地: 九龍尖沙咀柯士甸道西 88 號戲曲中心茶館劇場

門票: 港幣\$342 (樓座)、港幣\$300 (堂座) 包括演出及茶點

香港人力資源管理學會會員尊享禮遇 (有效期至 2024 年 12 月 31 日)：

凡購買茶館劇場「粵·樂·茶韻」門票，輸入優惠碼「HRM10TH」，即享有 9 折。

門票詳情：westk.hk/tc/teahouse 或按 [此](#) 查閱

如有企業團體訂購查詢，歡迎電郵至 channelmarketing@wkcd.hk



香港人力資源管理學會

Hong Kong Institute of Human Resource Management

Operated by Hong Kong Institute of Human Resource Management Limited

Units 1810-15, 18/F, Millennium City 2, 378 Kwun Tong Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong

T: (852) 2881 5113 F: (852) 2881 6062 E: info@hkihrm.org W: www.hkihrm.org

條款及細則：

1. 此優惠只適用於正價門票，不可與其他門票優惠或套票優惠同時使用。
2. 優惠數量有限，售完即止。
3. 此優惠只適用於西九文化區網站、手機應用程式、票務處及購票熱線，並不適用於其他門票銷售平台。
4. 西九文化區管理局擁有對此等條款及細則最終之解釋權。



香港人力資源管理學會

Hong Kong Institute of Human Resource Management

Operated by Hong Kong Institute of Human Resource Management Limited

Units 1810-15, 18/F, Millennium City 2, 378 Kwun Tong Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong

T: (852) 2881 5113 F: (852) 2881 6062 E: info@hkihrm.org W: www.hkihrm.org

Xiqu Centre **New**

Established with the goal of preserving, promoting and developing the heritage art of Chinese opera, the Xiqu Centre presents performances from Hong Kong, mainland China and around the world. Catering for seasoned fans and newcomers alike, the Xiqu Centre showcases award-winning troupes, master artists and emerging talent, and offers large-scale classic dramas, rare regional productions and experimental contemporary creations. The Xiqu Centre also presents a specially-curated introduction to Cantonese opera, Tea House Theatre Experience, performed by our resident troupe of emerging local artists the Tea House Rising Stars Troupe, as well as film screenings, music performances and a range of related educational activities.

The open public atrium provides a stage for free concerts and exhibitions and a cool, calm space to relax and escape the heat of the sun. You can also enjoy gourmet food and drinks at a selection of restaurants and cafes, and browse xiqu-related items in our gift shop.

Tea House Theatre Experience:

Enjoy a specially curated selection of Chinese opera performances complemented with fine tea and dim sum in the setting of a Hong Kong's early 20th century tea house.

The Tea House Theatre Experience is designed to introduce new audiences to Cantonese opera. It is a 90-minute showcase selection of songs, instrumental musical pieces, and performance excerpts that demonstrate a range of traditional styles through a varying programme of works exploring tales of romance, comedy, tragedy, and martial arts. Presented by our very own Tea House Rising Stars Troupe and curated and directed by legendary Cantonese opera artist Law Ka-ying, the performance is supplemented with narration by an expert moderator offering insights into the history of the art form.

Date: Every Friday to Sunday

Location: Tea House Theatre, Xiqu Centre, 88 Austin Road West, Tsim Sha Tsui, Kowloon

Tickets: HK\$342 (Balcony), HK\$300 (Stalls)

Ticket includes performance, tea and dim sum

Exclusive Offer for Hong Kong Institute of Human Resource Management Members [Effective until 31 December 2024]:

Enjoy **10% discount** for purchasing Tea House Theatre Experience tickets, with promo code “**HRM10TH**”. For ticket information, please refer to westk.hk/en/teahouse or click [here](#)

For enquiries on corporate order, please send email to channelmarketing@wkcd.hk



香港人力資源管理學會

Hong Kong Institute of Human Resource Management

Operated by Hong Kong Institute of Human Resource Management Limited

Units 1810-15, 18/F, Millennium City 2, 378 Kwun Tong Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong

T: (852) 2881 5113 F: (852) 2881 6062 E: info@hkihrm.org W: www.hkihrm.org

Terms and Conditions:

1. This offer is only applicable to standard tickets, and cannot be used in conjunction with other discounted tickets or package deals.
2. Limited quotas available, while stocks last.
3. This offer is only valid for tickets purchased online through West Kowloon Cultural District website, mobile apps, ticketing counter or telephone booking hotline, not applicable to other ticket sales platform.
4. West Kowloon Cultural District Authority reserves the right to make the final interpretation of these terms and conditions.